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osNovNA Srou,,GUSTAV KRKLEC"

MARUSB vEC
KLASA: 007-04125-0212
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ialinec, 15.01.2025. godine

ZAPISNIK
konstituirajude sjednice Skolskog odbora Osnovne Skole ,,Gustav Krklec" Maru5evec odrZane
13. sijednja 2025. godine.

Podetak: u 18,10 sati.

Sjednicu je otvorio ravnatelj Skole Tomislav Vincek te je pozvao najstarijeg dlana
Skolskog odbora gospodu Branku Stehec da preuzme vodenje sjednice.

Predsjedavajuia sjednice konstatirala je da sjedniciprisustvuju svi dlanovi Skolskog
odbora osim Marie Molanic Kolenko koja je potvrdila primitak poziva i svoj izostanak nije
opravdala.

Prisutni dlanovi Skolskog odbora:

l. Marko .Iurinjak
2. Nina Herceg
3. Branka Stehec
4. Tamara Cibarii
5. Natalija Plantak
6. Helena Kolar Herceg

Ostali prisutni: Tomislav Vincek, ravnatelj

Ljiljana Mi5ak, zapisnidar

Predsj edavatelj ica sj ednice predloZila j e slj ede6i

DNE\TNI RED:

l. Izvje56e predsjedavatelja sjednice o imenovanim dlanovima Skolskog odbora.

2. Verificiranje mandata imenovanih dlanova Skolskog odbora.

3. Izbor predsjednika i zamjenika predsjednika Skolskog odbora.

4. Obavijest o poduzetim mjerama u svrhu jadanja razine sigurnosti u Osnovnoj Skoli
,,Gustav Krklec" MaruSevec.

5. Ostala pitanja
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PredloZeni dnevni red je jednoglasno prihvaden.

Ad.l

Predsjedavateljica sjednice upoznala je prisutne dlanove s postupkom izbora i
imenovanja dlanova Skolskog odbora Osnovne Skole ,,Gustav Krklec" Maru5evec.

RjeSenjem Zupana VaraZdinske Zupanije o imenovanju dlanova Skolskog odbora
Osnovne Skole,,Gustav Krklec" Maru5evec KLASA: 602-01124-01133, URBROJ: 2186-02/l-
24-5 od 20. prosinca2024. godine izredaOsnivada imenovani su:

l. Marko Jurinjak, Maru5evec 159a, 42243 MaruSevec,
2. Maria MoZani6 Kolenko, Vladimira Nazora 166, Donje Ladanje, 42243

MaruSevec,

3. Nina Herceg, Novaki 57,42243 MaruSevec.

Izreda Uditeljskog vije6a izabrani su:

l. Tamara Cibari6, Ulica Bistrica 16,42240lvanec,
2. Branka Stehec, Greda 190a,42243 Maru5evec.

Izreda Vijeia roditelja izabrana je:

l. Helena Kolar Herceg, Bikovec 63,42243 Maru5evec.

Iz reda zaposlenika Osnovne Skole ,,Gustav Krklec" Maru5eve c izabrana je:

l. Natalija Plantak, Lovredan 119,42242 Radovan.

Utvrdeno je da su imenovani svi dlanovi Skolskog odbora Osnovne Skole ,,Gustav
Krklec" MaruSevec.

Ad.2

Konstatira se da je izvrSena verifikacija mandata imenovanih dlanova Skolskog odbora.

St<olsti odbor irna ukupno sedam dlanova. ilanovi Skolskog odbora, u skladu sa
Zakonom o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj Skoli i Statutom Skole, imenuju se na
vrijeme od detiri godine.

Mandat dlanova Skolskog odbora tede od dana konstituiranja Skolskog odbora.

Ad.3.

Pozvani su dlanovi Skolskog odbora da daju prijedlog dlana zapredsjednika Skolskog
odbora.

Branka Stehec predloZila je Nataliju Plantak za predsjednicu Skolskog odbora, a ostali
dlanovi podrZali su kandidaturu.
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PredloZena kandidatkinja prihvatila je kandidaturu za predsjednicu Skolskog
odbora.

Po5to nije bilo drugih prijedloga kandidata, predsjedavateljica sjednice dala je
prijedlog na javno glasovanje.

Javnim glasovanje za predsjednicu Skolskog odbora izabranaje Natalija Plantak sa
pet glasova, dok je sama Natalija Plantak bila suzdrZana.

Za zamjenika predsjednice Skolskog odbora predloZena je Branka Stehec.
Imenovana j e prihvatila kandidatu ru za zamjenicu predsj ednice.

Po5to nije bilo drugih prijedloga, pristupilo se javnom glasovanju.

Javnim glasovanjemzazamjenicu predsjednice Skolskog odbora izabranajeBranka
Stehec sa pet glasova. Branka Stehec ostalaje stzdrZana.

Ad.4.

Ravnatelj upoznaje prisutne dlanove Skolskog odbora sa Protokolom o kontroli ulaska
i izlaska u Skolskirn ustanovama donesenim od strane Ministarstva znanosti, obrazovanja i
mladih dana 02.sij ei,nja 2025. godine. Protokolom se regulira kontrola pristupa prostorima
Skolske ustanove, edukacija i informiranje udenika, radnika i roditelja, uspostava sigurnosnog
tima, meduresorna suradnja te evaluacija i unapredenje internih protokola Skolskih ustanova u
cilju osiguravanja sigurnosti i zaStite udenika i radnika u Skolskim ustanovama te prevencija
mogudih situacija poveianog rizika.

Ravnatelj upoznaje prisutne da su udenici, roditelji i radnici Skole upoznati s

Protokolom, da se ulaznavrata Skole zakljudavaj t (izuzev 30 minuta prije podetka nastave i 15

minuta nakon zavrSetka nastave), da postoje deZurstva uditelja, da 6e se u Skoli formirati
sigurnosni tim te 6e se poduzeti i druge mjere predvidene Protokolorn, a sve u svrhu jadanja
razine sigurnosti u Skoli.

Kako bi se ogranidio ulazak tredih osoba u Skolu, planira se nabava i ugradnja vanjskog
video portafona, Sifratora za vanjsku upotrebu, unutarnje jedinice monitora i elektromagnetskih
brava na ulazna vrata svih triju Skolskih zgrada.

Ad.5.

Ravnatelj obavjeStava prisutne dlanove Skolskog odbora da je u podrudno.i Skoli Greda

- Jurketinec tijekom zimskih Skolskih praznika izvedena rekonstrukcija sanitarnih dvorova
ukupne vrijednosti 17.500,00 eura, od dega je Opcina MaruSevec financirala iznos od 10.000,00
eura, a preostali iznos od 7.500,00 euraYaraLdinska Zupanija. Radove je izvodila tvrtka MMS
trgovina, gradevinarstvo i usluge iz Donje Vo6e.

Ravnatelj nadalje upoznaje Skolski odbor da su u prosincu 2024. godine Skoli od strane
Zupanije odobrena financijska sredstva u iznosu od, 14.962,50 eura zanabavu 30 prijenosnih
radunala za potrebe izvodenja nastave. Nakon provedenog postupka jednostavne nabave,
prijenosna radunala nabavljena su od tvrtke Melcomp d.o.o. izYaraLdina.
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Ravnatelj takoder upoznaje Stotski odbor kako je u srpnju 2024. godine bila spremna

kompletna dokumentacija potrebnaza gradnju dvorana u podrudnim Skolama, nakon dega je
Vlada RH promijenila Odluku o financiranju pa su povudeni svi projektni prijedlozi jer su
prelazili iznos odreden Odlukom Vlade. S obzirom na novonastalu situaciju, u tijeku je
priprema nove dokumentacije koja 6e udovoljavati propisanim iznosima financiranja, sva ie
dokumentacija biti pripremljena na vrijeme i prijavljena na natjedaj koji traje do 3l .03.2025.
godine.

Drugih pitanja nije bilo te je sjednica zavrSila u 18,40 sati.

ZAPISNIEAR:

Ljiljana Mi5ak
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AVATELJICA SJEDNICE:

Stehec
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